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Saksliste FAU møte 07. desember 2021

Til stede: Cathrine Watnedal, Malene Rognså Bertelsen, Sesilie Lyngbø, Gry Malen Kvalvik, Madelein Skår,
Suzanne Isaksen, Veronica Steen Henriksen, Linda Larsen, Gjøran Rosenvinge, Ørjan Torsvik, Marianne Almås
Bampton, Christer Bødtker, Lise Sekkingstad Fauskanger og Sissel Stillwell

___________________________________________________________

Sak 1. Godkjenne saksliste og referat
Ok

Sak 2. Økonomi
Saldo på konto er 148727,86 kr pr. 27.11. Det ble gjort en del innkjøpt til diskoteket, men
her har man masse igjen til neste diskotek også. Det kom inn rundt 9600 kr inn på diskoen,
mens det ble brukt rundt 12000 kr.

Sak 3. Diskotek oppsummering
Barna var veldig fornøyd med arrangementet. Det var godt med voksne, både vakter og
foreldre som valgte å være der. Positivt at det ble gitt gratis påfyll av saft etter at man
hadde kjøpt et glass saft, dette kan gjerne videreføres. Det gikk veldig mange glow sticks,
men ikke så mange pølse-/pizzahorn. Diskogjengen bør ha en evaluering og legge inn på
Google Disk. Christer går gjennom regnskapet. Vi må passe på at vi går i pluss totalt sett på
de to diskoene vi arrangerer. Vi talte over varebeholdning etter møtet.

Sak 4. Juletre på skoleplass
Dette tar Lysfestgjengen seg av i løpet av helgen. Tre er ok og må nå bare hogges. Vi
investerer i en ny lyslenke til treet og kjøper batterier til de mindre lenkene som trenger
dette. Alt skal være oppe til elevene kommer på skolen mandag 13. desember

Sak 5. Julegrøt til elevene
Vi dropper julegrøt da det blir for krevende å organisere.

Sak 6. Informasjon fra skolen
Cathrine var ikke til stede.

Sak 7. Gapahuk
- Fau har fått sponset 27 000 kr fra SR bank til gapahuken
- Ny avtale med Doris om å disponere området
- Hvordan går vi frem?

Vi undersøker om ny avtale er på plass. Her må alt være i orden om også grunneier
velger å selge i senere tid. Veronica sjekker med kommunen hvordan vi går frem så
alt blir gjort riktig i forhold til å oppføre gapahuk.

Sak 8. Oppmerksomhet til lærerne før jul
Sissel ordner en kurv til dem. Denne blir levert i begynnelsen av uke 50. Alle legger ut på
klassenes Facebook-sider at FAU ordner med en felles oppmerksomhet fra klassene.

Sak 9. KFU
Presentasjon av Ung Data og Ung Data Junior undersøkelsen. Det ble gått gjennom
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temaene Trivsel og psykisk helse og Mediebruk og Skjermtid. KFU ønsker å få i gang igjen
Natteravner. Kommunebudsjett 2022. Skolesjefen orienterte.

Sak 10. Trafikksikkerhet
Veronica har kontakt med Fylkeskommunen og har sendt en utfyllende mail om hva som
bør utbedres. Hun purre på svar om hun ikke hører noe tilbake innen kort tid.

Sak 11.

Sak 12.

Sak 13.

Skolebuss
Hvorfor er det forskjell på bussene og hvor de stopper på Kollevåghøyden?
Ene bussen er rutebuss og går om Tveit. Andre bussen er leid inn og går rett frem etter
høyden da det siste busstoppet ikke er innenfor vår skolekrets. Dette kan brukes videre
i kampen om trafikksikring, da det er vanskelig for barna som ønsker å bruke undergangen
etter høyden og vite hvilken buss de skal ta.

17. mai
Vi har is i magen og utsetter dette til januar eller februar. Da får vi en viss anelse om
hvordan smitten er og blir frem mot 17. mai.

Eventuelt
- Ole og Veronica har søkt om tilskudd til akebrett til skolen.
- Er det noe FAU kan bidra med som er trivselsfremmende for skolen?

- Utstyr til TL-leker?
- Noe til klassene?
- Har elevrådet noen ønsker?

- Klassekasse, er det lov? Ja, så lenge det er frivillig og anonymt.

Møteoversikt FAU Hanøy skole 2021/2022

FAU møtedatoer

5. oktober

2. november

7. desember

4. januar

1. februar

8. mars

5. april

3. mai

7. juni

FAU møter er første tirsdagen i måneden kl 19 til 21 på Hanøy skole.
KFU møter andre tirsdagen i måneden kl 19 til 21 på Ravnanger ungdomsskole.


